
   

 

Stanovisko 2. zasedání ÚV KS ČM dne 1. 10. 2022

Česká vláda na občany kašle!
Komunální volby a volby do třetiny Senátu PČR ukázaly na apatii

větší části občanů České republiky. Jak jinak si vysvětlit skutečnost,
že svého volebního práva využili  4 z 10 voličů.  To za situace, kdy
současný pětikoaliční  slepenec ODS,  KDU-ČSL, TOP 09,  STAN a

Pirátů  naprosto  nezvládá  dvoucifernou  inflaci,  znehodnocování  celoživotních  úspor
občanů, nekontrolovaný růst energií, cen potravin a služeb. 

Avizované zastropování cen elektřiny a plynu se pohybuje zhruba v desetinásobné
výši  jejich  cen  v  loňském  roce.  Těsně  po  volbách  se  navíc  nechal  slyšet  ministr
průmyslu  Síkela,  že  toto  zastropování  může  být  omezeno  výší  roční  spotřeby
domácností a firem. Tedy koncové ceny mohou být ještě mnohem vyšší a pro drtivou
většinu z nás naprosto neudržitelné. Nepůjde jen o neschopnost domácností splácet
své závazky, ale i o zcela jisté krachy mnoha firem a z toho plynoucí růst nezaměst-
nanosti. Proč jiné vlády svým občanům skutečně pomáhají a ta česká na ně kašle?! Již
nyní se 40 % domácností potácí na hranici chudoby. Počet těch, kteří se již pod tuto
hranici  dostali,  je  oproti  loňskému roku dvojnásobný.  S vládou to  však  nic  nedělá,
naopak se chlubí, že na sociální dávky dosáhne větší část občanů než v minulosti!

Mnoho postižených občanů nyní nevidí řešení ve volbě žádné z politických stran a
hnutí. Jejich myšlenky se soustředí pouze na jejich přežití a zajištění jejich rodin. V této
rozjitřené době tak mají jejich hlasy pro KSČM ještě větší význam! KSČM děkuje všem
svým voličům. 

Volební výsledek KSČM nepřekonal naše očekávání. Získat zpět důvěru voličů je
běh na dlouhou trať. Svou roli hraje i stále pokračující primitivní antikomunismus, který
se již podařilo vměstnat i do hlav dětí školou povinných. Své hlasy tak ti znepokojení
občané, kteří  si  našli  cestu k volebním urnám, dali  hlavně  stranám tzv. parlamentní
opozice, tj. ANO a SPD, které v tuto chvíli považují za nejsilnější. 

KSČM však rezignovat nehodlá! Přesně naopak!  Budeme dál pokračovat ve své
práci.  KSČM  se  bude  nadále  účastnit  protivládních  protestů,  bude  hájit  zájmy
pracujících, těch, kteří si zaslouží za svou poctivou práci důstojnou odměnu, ze které
mohou žít a nikoli živořit. 

KSČM má pro občany životaschopná řešení současného krizového stavu, na který
protilidová vláda Petra Fialy nestačí. Do tohoto stavu se lidé nedostali vlastní vinou ani
vinou ozbrojeného konfliktu na Ukrajině, ale pouze a jenom vinou neschopnosti naší
vlády a naprosté podřízenosti EU zájmům USA.
KSČM požaduje:
·       Zastavit obchodování s předraženou elektřinou na burze, ceny elektřiny se musí 

odvíjet od jejich skutečných výrobních nákladů;
·       Důslednou revizi evropského Green Dealu;
·       Snížení DPH u energií;
·       Ukončení obchodování s emisními povolenkami;
·       Uhrazení poplatků za obnovitelné zdroje energií státem;
·       Nahrazení soukromých distributorů energií státní firmou;
·       Stoprocentní majetkové převzetí ČEZ státem za účelem kontroly výroby elektřiny, 

její distribuce a sehrání zásadní role při dostavbě jaderných elektráren;
·       Odkoupení zásobníků plynu státem od německé RWE; 
·       Garantování odpovědnosti státem, nikoliv soukromými zahraničními subjekty, za 

doplňování rezerv;
·       Nulovou sazbu DPH u zboží základní spotřeby;
·       Efektivní využití zákona o cenách;
·       Nastavení ceny pohonných hmot ve státním podniku ČEPRO (EuroOil) do 35 Kč/l 
·       Srovnání nepřímé daně na pohonné hmoty s okolními zeměmi;
·       Vytvoření dostatečného rozpočtového zdroje reformou daňového systému 

zahrnující progresivní daň z příjmu právnických osob (popř. sektorovou daň)
 v oblastech energetiky, finančnictví a digitálních firem;

·       Mimořádné zdanění těch, kteří ze současné krize bohatnou;
·       Miliardářskou daň a daň z luxusu.

Z mého nedávného rozhovoru  (Vojtěch Filip)
Pane doktore, myslíte, že dnešní mezinárodně politická situace
má srovnání s nějakou podobnou v historii?
Historie se sice neopakuje, ale opakují se v ní spory vyplývající s
příčin  a následků,  které mají  původ v  ekonomické základně  a
schopnosti lidí je politicky řešit, tedy najít cestu spolupráce nebo
jen opakovat staré recepty a místo diplomacie začít válčit. Nyní
se  tedy  musíme  zamyslet  a  najít  ten  úhel  pohledu  na  samu
vyhrocenost  střetu  koncepcí.  Obecně,  a  už  to  opakuji
poněkolikáté, jde o další ze střetů dvou základních geopolitických
koncepcí  -  atlantické  (USA a  Velká  Británie)  a  té  euroasijské

(Rusko,  Německo,  Čína).  Byť  v  minulosti  tento  spor  vyústil  ve  dvě  světové  války,
soudím, že sama jeho vyhrocenost nebyla nikdy tak extrémní, jako dnes. Jen mám
obavu, aby to nebylo vojensky řešeno do třetice. Proč? Protože ekonomika Spojených
států amerických nebyla nikdy před tím v tak katastrofálním stavu, jako nyní. Vnitřní
zadlužení  USA je  astronomické,  letos  v  únoru,  po  dalším  tištění  peněz,  překročilo
magickou hranici  třech biliónů  dolarů -  to je stav, který již nelze řídit.  Natož ubrzdit.
Představte si z kopce se řítící autobus, jemuž selhaly brzdy i řízení. V ten moment už
nemůže řidič  dělat  vůbec nic.  Jen doufat,  že ten náraz přežije. Američanům rovněž
selhaly  brzdy  a  řízení,  a  celou  svoji  budoucnost  vsadili  na  hospodářskou  likvidaci
Evropy,  především  Německa,  skrze  Ukrajinu,  provokující  Rusko.  O  Ukrajinu  jako
takovou vůbec nejde a američanům ani nikdy nešlo, tedy kromě přírodního bohatství,
případně  lidský materiál.  Ukrajinu Spojené státy využívají  v  souladu s Bismarcovou
teorií,  jak dobýt  Rusko k boji  proti Evropě  a již ji jako  bojovou j ednotku   obětovaly 

 (dlužno poznamenat, že dávno, dávno před 24. únorem). Ne nadarmo se říká, že
USA bojují  proti  Rusku do posledního ukrajinského vojáka. Vlastní  mrtvé tam mít
nechtějí,  když ví  jak  to  bylo  ve Vietnamu či  jinde,  naposled  v  Afghánistánu.  Aby
Evropu postavily proti Rusku, aby Evropa zpoza oceánu nadiktovanými protiruskými
sankcemi  hospodářsky zkolabovala  (USA přitom  s  Ruskem čile  obchodují),  a  až
totálně  vysílená  padne  k  zemi,  aby  se  pak  obrátila  jako  na  spasitele  právě  na
Spojené  státy.  Přijde  novodobý  Marshallův  plán,  jehož  přijetím  se  Evropa  stane
jedenapadesátou  hvězdou  na  vlajce  USA už  takříkajíc  z  moci  úřední.  Evropská
komise  je  sice  zdatným  proamerickým  kolonizátorem,  ale  pořád  se  jedná  jen  o
předtančení. Skutečný tanec pod dohledem skutečných mistrů manipulace nastane v
momentě, až se Američané ujmou vlády nad Evropou oficiálně, až tu ekonomickou
okupaci  přestanou  skrývat  a  přihlásí  se  k  ní  otevřeně  co  by  zachránci  starého
kontinentu. Evropa se stane typickou kolonií a Evropané typickými otroky. Pravda,
zmodernizovanými, protože, obrazně řečeno, s iphonem v ruce, ale to na věci samé
nic nezmění. Když do toho vnesu trochu filozofie... - iphon není propustkou z otroctví,
jak si žel stále ještě mnoho lidí naivně myslí.
Sám jste před chvílí označil vyhrocenost konfliktu za historicky extrémní. Je důvod
obávat se beznaděje?
Ale vůbec ne. Otázka nestojí  tak, zda existují  reálná řešení,  ale jak o ně  vzbudit
zájem.  Jak  přesvědčit  často  fanatické  odpůrce  těchto  řešení,  že  v  mezinárodní
politice  se  nefandí  jako  ve  sportu  tomu či  onomu klubu,  že  politika,  zejména  ta
mezinárodní, je chladnokrevný kalkul s ještě chladnokrevnějšími kroky, které nemají
daleko  od  podrazu  na  dříve  přátele,  ale  i  nepředvídatelnými  kompromisy  bez
varování a bez historické paralely. V mezinárodní politice nikdy nevítězí ti, kteří po
vítězství  nejvíce  volají.  To  je  jen  póza,  mediální  marketing,  aby  to  znělo  pro
obecenstvo přitažlivěji,  tak nějak sportovněji.  Ani první ani druhá světová válka de
facto  pro  některé  neskončila.  Podle  oficiálních  pravidel,  čili  de  iure,  ano,  byla
kapitulace nacistického Německa, porážka fašismu a militarismu a vítězný národ té
druhé napočítal 26 miliónů obětí (dnes cynicky zneuctívaných)..., co je to vlastně za
vítězství? Vítězství jako takové má být důvodem k radosti. Ovšem jásat nad hrobem
oněch 26 miliónů mrtvých není patřičné. Jestli mi rozumíte...  Tudíž ani konflikt na
Ukrajině nebude mít jasného vítěze, protože se nehraje oněch fotbalových 2 x 45
minut. Neskončí  ani remízou, takhle to prostě v globální politice nechodí. Zásadní
konflikty globální politiky nemají konec, jsou tzv. nikdy nekončící. Když to pro větší
názornost  trochu zveličím,  globalisté potřebují  latentnost  těchto konfliktů  více než
konflikty samotné ve smyslu toho, že jim je více méně  lhostejné, kde a kdo proti
komu je zrovna v konfliktu, hlavně že nějaký konflikt lze znovu vyvolat a že existuje.
A ta samotná řešení?
Když  budete  neustále  dokola  narážet  na  neprostupnou  zeď  argumentačně
impotentních tvrzení, že ve dne je tma a v noci světlo, můžete ta řešení servírovat
třeba  a  zlatém  podnosu,  ale  v  konečném důsledku mlátíte  jen  hlavou  o  tu  zeď.
Setkáte-li  se  u  toho  navíc  ještě  s  totální  společenskou  ignorancí  a  nulovou
představivostí,  co všechno tohle zarputilé odmítání skutečného a možného řešení
způsobí, že vinou toho je doslova fatálně ohrožena budoucnost naší země a celé
Evropy,  tak  se  nedivte,  že  jsem  zděšen.  Nikoli  však  z  katastrofy  samé,  ale  té
současné až totální bezmocnosti jakkoli jí čelit. Navíc příklad Maďarska ukazuje, že i
víme jak. Ale současný ekonomický lídr  Evropy,  Německo, a potažmo s ním více
méně celá Evropa, jsou existenčně závislé na levném ruském plynu (proto Evropa
dosud prosperovala),  nezbývá,  než Rusku projevit  oprávněně  žádaný respekt a s
Gazpromem uzavřít korektní dohodu o dodávkách ruského zemního plynu do Evropy.
Totéž se  logicky dotýká  i  ropy.  Politické  moci  se  musí  ujmout  skutečně  ČESKÁ,
pronárodní  vláda,  která  okamžitě  shodí  ze  stolu  nynější  proválečný kurz  Fialova
kabinetu  a  začne  preferovat  diplomatické  jednání  a  chovat  se  standardním
způsobem.  Vláda  je  povinna  chránit  suverenitu  českého  státu  a  zájmy  českých
občanů a české ekonomiky v prvé řadě.  Nevystavíme-li jasné STOP hysterickému
vyřvání a nadávání do ruských švábů každému, kdo nemá oči z nenávisti zalité krví,
podkopneme si tu stoličku sami. Smyčku kolem krku jsme si sami už uvázali.
Lze toto prosadit?
To opravdu nevím,  bez mimořádných voleb  to  nepůjde,  já  osobně  pro  to  učiním
maximum možného. Vím však naprosto jistě, že bez prosazení toho končíme - nejen
jako Česká republika, ale jako Evropa. Na dlouhou dobu. Nevylučuji, že definitivně.
Mně  skutečně  nepřipadá,  že  by  kdokoli  z  odborníků  (např.  špičkoví  energetici
pánové Noveský, Štěpán, Janeček), kteří v rychlém obnovení spolupráce s Ruskem
vidí stejně jako vy jedinou možnost záchrany, projevovali jakékoli sympatie k režimu
prezidenta Putina. Nebo se pletu?
Jistěže  ne.  To  jsou  všechno  čistí  pragmatici,  jimž  jsou  politické  hrátky  na  hony
vzdálené. Nenávist od současného režimu si vysloužili právě z toho důvodu, že tím
svým pragmatismem slouží české zemi, což je dneska zásadní prohřešek, hodný
tvrdého  postihu.  Proto  tihle  lidé  nedostávají  v  podstatě  žádný  prostor  v
exponovaných  celostátních  médiích.  Co kdyby náhodou zrovna oni,  kteří  k  tomu
schopnosti jistě mají, tu zeď hlavou přece jen prorazili?          Facebook                    

Výsledky      voleb v     ok  rese Kladno v     obcích, kde KS ČM kandidoval  a:
Drnek                  počet zastupitel ů        7   za KSČM     0                      
Braškov                                                  15                      0
Cvrčovice                                                 9                       1
Kamenné Žehrovice                                9                       2
Kladno                                                     33                      0
Lány                                                        11                       1
Libušín                                                    15                      1
Slaný                                                       27                      1
Stochov                                                                                                                                                      21                                                            3
Tuřany                                                      9                      1
Vrbičany                                                   7                      2
 
(Největší radost měli v Lánech, kde zcela odstavili ODS)
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 Rusko a Německo versus USA aneb Co stojí za výbuchy

Nord Streamu?
    Zajímavé  vysvětlení  ohledně  poškození  plynového  potrubí  NS1  +  NS2  koluje  v
zákulisí  zpravodajských  služeb.  Chcete-li  tomu  někteří  říkat  »konspirační  teorie«,
prosím – jak je libo. Jen vezměte v potaz, že pokud se incident oficiálně nevyšetří (silně
pochybuji, a i kdyby nakrásně, dozvíme se všechno? – těžko), bude konspirační každá
teorie, snažíc se dopátrat aspoň nějaké pravdy.
    Ta, o níž bych se s vámi ráda podělila, aspoň mně smysl dává a oproti všem dosud
prezentovaným zní nejopravdověji. Že totiž Rusko na základě nějaké tiché úmluvy dál
dodávalo  Německu  zemní  plyn  i  navzdory  sankcím  více  méně  v  obvyklém,  tzn.
předválečném  množství.  Mělo  by  to  svoji  logiku,  neboť  německá ekonomika je  na
ruském  plynu  závislá  zhruba  z  55  procent  a  toto  množství  navzdory  velkohubým
prohlášením  Scholze  a  pomatených  zelených  s  jejich  verneovskými  obnovitelnými
zdroji neumí nahradit. Nejen v čase nezbytném, aby průmysl nezkolaboval, ale ani v
tom budoucím. Kvantitu výhledově v horizontu pěti a více let dejme tomu ano, levné
ceny  jako  ty  ruské  však  nenahradí  ani  výhledově.  Navíc  je-li  likvidace  německé
ekonomiky strategickým cílem Spojených států,  budou Američané podnikat  veškerá
opatření,  která  by  Německu  zabránila  v  přístupu  k  jakémukoli  alespoň  trochu
levnějšímu zdroji.
Že  projekt  Pax  Americana  (svět  pod  vládou  Spojených  států)  má  za  jeden  z
nejdůležitějších  programových  bodů  kolaps  německého  hospodářství  coby  vůdčího
evropského, je nabíledni. USA potřebují rekvalifikovat Evropu z výrobce (konkurenta)
na pouhé odbytiště (smetiště odpadu), pouhé tržiště, kde si strýček Sam jen postaví
stánek a bude prodávat zboží, které si s sebou přiveze zpoza oceánu. Proto Američané
od nepaměti štvou Německo a Rusko proti sobě. Hlavně proto se hrály obě světové
války,  aby v Evropě  nikdy nebyl  klid,  aby Evropa nikdy neměla dostatek  prostoru k
hospodářské konsolidaci a ekonomické prosperitě, vycházející z nedobytné spolupráce
dvou stěžejních mocností Euroasie – Ruska a Německa.
    Proto ta zodpovědně šlechtěná až brutálně primitivní, nevidomá nenávist, zvláště v
české zemi patrná, vůči Němcům a Rusům společně. Z téhož důvodu si Rothschildové
koupili toho skřeta s knírkem. Cílem druhé světové války nebylo vítězství Ruska nebo
Německa,  ale  jejich  vzájemné  sebezničení  –  přesně  toto  si  Rothschild  zaplatil.
   Obrazně řečeno – ve válce nevraždil Hitler, ale právě Rothschild.
  Proto mně zmiňovaná »konspirační« teorie dává takový smysl. Američané se prostě,
lidově řečeno, domákli, že plyn z Ruska do Německa pořád přitéká i sankcím navzdory
a udělali bum, bum… Myslím, že nejsem daleko od skutečné příčiny této proevropské
katastrofy.                                         Krejčíková Marie – iportaL24.cz

Kdo vykonal sabotáž a komu to celé prospívá?
Vojenský střet Ruska a Ukrajiny se posunul do nové fáze. Poškození
plynovodů Nord Stream vedoucích do Německa dává tušit, že jsme
se ocitli v nové formě války. Jelikož eskalace napětí na Ukrajině již
nepomáhá  ještě  více  rozdmýchat  nenávist  směrem  k Rusku,  tak
někdo  záměrně  poškodí  plynovody.  Ještě  donedávna  platilo,  že
různé  produktovody  a  kritická  infrastruktura  jsou  chráněny
mezinárodním právem. To však útoky na plynovody Nord Stream 1 a
2 padá. Kdo ovšem sabotáž vykonal a komu to celé prospívá?
V médiích  se  ihned  po  incidentu  vyrojily  spekulace,  že  je  za  vše

zodpovědné Rusko. Kdo jiný, že? Za vše dle Západu vždy mohlo Rusko. Jenže ono to
nebude až tak jednoduché na někoho ukázat prstem a určit viníka. Stejně jako Rusko
to mohly bez problémů vykonat i jiné tajné služby – USA počínaje a Velkou Británií
konče.  Každopádně  ať  to  způsobil  kdokoliv,  tak  se  jedná  o  značný  problém  před
nastupující zimou. »Generál Zima« brzy začne úřadovat. Pokud by plynovody záměrně
poškodilo Rusko a chtělo tím vyhnat cenu plynu ještě výš, proč raději nepoškodilo nový
plynovod vedoucí z Norska do Polska? Nejvíce z toho těží Ukrajina, která tím získala
vyděračský potenciál. Ostatní funkční plynovody totiž vedou přes její území.
Nová konspirační teorie tvrdí, že se poblíž Dánska a Švédska konalo námořní cvičení
USA a při  té příležitosti  to  prostě  vyhodili  do vzduchu.  Jistou logiku to má, protože
z poničení plynovodů budou mít největší zisky výrobci zkapalněného neekologického
břidlicového  plynu  LNG.  USA  na  podobné  diverzní  akce  má  vybavení.  Ostatně
z minulosti  o  mnohých  akcích  víme.  Jejich  tajná  služba  CIA  v tom  má  bohaté
zkušenosti. Prezident Biden navíc několikrát jasně řekl, že pokud bude Rusko nějak
útočit na Ukrajinu, tak je projekt Nord Stream mrtvý. A měl nepochybně pravdu.
Abychom ale nezapomněli,  podobnými akcemi se mohou pyšnit i Britové. Přece jen
mají Jamese Bonda a MI5. Opět je zde jistá logika. Na postu nové britské premiérky je
žena,  která  ještě  před  svým  nástupem  řekla,  že  klidně  použije  jaderné  zbraně.
Upadající  velmoc by se chtěla  vrátit  na výsluní.  Možná proto se Britové podíleli  na
zničení plynovodů.  Jistě zde panovala obava z toho, že by nakonec Německo Nord
Stream 2 spustilo. Několik dní před tajemným zničením se totiž konala demonstrace na
podporu spuštění onoho plynovodu. Celé je to podivné, ale MI5 umí diverzní akce.
Nesmíme ale  zapomenout  na  klíčového  hráče,  který  by  z toho  všeho měl  největší
prospěch. Je jím samotná Ukrajina. Jak více eskalovat napětí a přivázat si Západ na
svoji  stranu? No přece tím, že poškodím kritickou infrastrukturu, a nejlépe tu,  která
vede na území největšího hráče v Evropě. Sama Ukrajina zřejmě nemá vybavení na
ničení plynovodů pod mořem (své vlastní na povrchu si jistě dokáže zničit), a pokud by
za  to  byla  zodpovědná,  použila  prostředníka.  Ostatně  nyní  Ukrajina  může  tvrdit:
Podívejte se, Rusko vám nechce dodávat plyn, když si účelově poškodí plynovody, od
kterých má kohoutek.
Jak můžeme vidět,  možných viníků  je hned několik.  Nikoho nelze  předem vyloučit.
Evropská  unie  slíbila,  že  se  věc  prošetří,  ale  až  za  několik  týdnů.  Mezitím  se
byrokraticky připraví  viník.  Bude  ale  opravdu  zájem  viníka  hledat?  Když  se  někdo
vyjádří  jinak,  než že  je  viníkem Rusko,  je  okamžitě  umlčen a označen za  ruského
švába, který šíří propagandu Kremlu. Co by se stalo, kdyby se jako viník našla Velká
Británie, USA nebo někdo jiný? Byl by potrestán a postaven před soud? Tipuji, že vše
zůstane  zahaleno  tajemstvím  a  opravdový  viník  bude  odhalen  až  za  desítky  let.
Podobně jako se dodnes tají některé věci z období druhé světové války.   Jan KLÁN

Opáčko z dějepisu 30
To byla hodně lehká otázka. Golémovi bylo třeba do dolíku na čele vtlačit šém. K němu
ale  patřila  i  zaklínací  slova  –  hám  foráž.  Nicméně,  do  Prahy  přicházeli  také  lidé

vzdělaní, vědci, umělci, malíři. Působili zde  Tycho de Brahe  a
Giordano Bruno, kteří posunuli vědomí lidstva o vesmíru zase  o
kousek  dál.  Rudolfův  lékař  Tadeáš  Hájek  z  Hájku  byl  kromě
svého povolání také vynikajícím znalcem všech přírodních věd.
Vaření  piva  bylo  například  povýšeno  na  vyšší  úroveň  jeho
zásluhou. Roku 1600 byla v Praze provedna první pitva lidského
těla, byla uskutečněna první tavba ve vysoké peci, vznikla bible
Kralická. Je známo, že nákupčí císaře sháněli po celé Evropě ta
nejlepší  umělecká  díla.  Shromáždil  na  1300  obrazů,  500

uměleckých soch, mluví se o velkých hromadách umění všeho druhu, dosud pořádně
neroztříděných.   Inventarizaci  se  zabývalo  více  lidí,  co  se  ilegálně  dostalo  do
osobního vlastnictví, to se ani odhadnout nedá. Dvorní malíři Bartoloměj Spengler a
Arcimboldo, (známý císařův portrét složený z ovoce), vytvořili mnohá zdařilá díla. Do
Prahy se dostaly obrazy nejlepších mistrů  doby-  Leonarda,  Rafaela, Veroneseho,
Tintoretta, Dürera, Cranacha, Holbeina a Brueghela.  Když nebylo jisté, zda jde o
originál, koupily se pro jistotu i kopie - Mona Lisa byla ve sbírkách hned několikrát.
Malířství  přestalo  být  řemeslem  a  stalo  se  uměním.  Vzkvétala  pochopitelně  i
umělecká řemesla. Ale sběratelská záliba zatěžovala pokladnu mnohem méně, než
nákladný dvůr.  Finance totiž měli v rukou úředníci. Hrabali pod sebe velice úspěšně.
Plat generálů a vojáků se nedal srovnat s tím, co se platilo umělcům - mnohdy se
zpožděním nebo vůbec. Komorník  rozhodoval,  koho císař  přijme a koho ne – za
úplatu. Když byl vyměněn, nástupce si počínal stejně. Rudolfinská doba, kdy Praha
byla středem střední Evropy končí. Neslavně ji završili Švédové, kteří se v třicetileté
válce zmocnili Prahy a odvezli domů tolik cenností, co jen zmohli .
MATYÁŠ  vládl  v  letech1611-1619.  Narodil  se  roku  1557.  Od   mládí  byl  velice

ctižádostivý,  nechtěl  se  smířit  jen  s  penzičkou,  kterou  mu otec
stanovil. Ve dvaceti letech se stal místodržícím  v Nizozemí. Roku
1581 proti němu vypuklo povstání, musel odejít. Poté byl pověřen
bojovat s Turky a získal titul  regenta v Sedmihradsku. Roku 1606
ho  rodinný  klan  tajně  zvolil  za  hlavu  Habsburků,  takže  pak
získával jednu pozici za druhou. Po nucené Rudolfově abdikaci se
stal králem českým, uherským, chorvatským a říšským císařem.
Jako vládce byl váhavý, slabý, nerozhodný, rychle zestárl. Prahu
opustil   ve  prospěch  Vídně,  zavedl  nové  pořádky,  upřednostnil

katolíky. Výklad „majestátu“ z roku 1609 nebyl jednoznačný. Šlo o to, zda i poddaní
mají právo na svobodnou volbu vyznání, anebo platí „koho vláda, takové vyznání“.
Když  došlo  k  bourání  kostelů,  které  byly  na  katolických  panstvích  postaveny
protestanty,  protestanští  pánové  svolali  sněm,  který  měl  vše  rozřešit.  Matyáš  ho
zakázal.  Byla  sice  možnost,  daná  zákonem,  aby  spor  rozhodl  nezávislý  soud
vážených osobností obou stran, ale na to nikdo nepomyslel. Protestanští pánové šli
do nebezpečného střetu. Ve všech kostelích byla čtena výzva, „aby Pán Bůh ráčil
pana vladaře milostivě  nakloniti“.  Nechtěli  do přímého střetu, ale rozhodli,  že nad

údajnými  strůjci  zákazu  Slavatou  z  Chlumu  a
Bořitou z  Martinic  provedou soud. 23.8.2018 na
Pražském  hradě  se  tak  stalo.  Byla  dodržena
všechna pravidla soudu, vyhlášen rozsudek. Trest
smrti za velezradu vyhozením z okna. Odsouzení
marně prosili, vyletěl Bořita, Slavata i písař. Marie
panno,  pomoz  mi,  křičel  Slavata,  když  padal.
Pomohla,  odpadky  v  silné  vrstvě  všem  třem
zachránily  život.  Katolička  Polyxena  z  Lobkovic,

někdejší rožmberská vdova se o ně postarala, vyléčila.  Písař   Fabricius uprchl do
Rakous. V rámci rekatolizace později vznikl dokonce obraz, jak Panna Marie opatrně
snáší Slavatu ma zem. Nedlouho poté, v březnu roku 1619 Matyáš umírá. O trůn se
přihlásil fanatický katolík Ferdinand. Generální sněm české šlechty a měst trval na
svém právu volby. (Blíže v další kapitole.)
Dne 19.8. roku 1619 sněm  Ferdinanda sesadil a zvolil si za českého krále Fridricha
Falckého. V naději, že manžela své dcery podpoří a ochrání anglický král.To nebylo
dobré rozhodnutí - co bylo daleké Anglii pro nějakých Čechách? Tehdejší Falcko bylo
kalvínské  území  u  břehů  Rýna,   vážnost  vévodství  zvyšoval  fakt,  že  vládce  byl
volitelem císaře.
FRIDRICH FALCKÝ, (1619-1620).  Ukázal  se především jako milovník  radovánek,
vína a přepychu. Spoléhal příliš na nejednotné a financemi neoplývající české stavy.
Vysloužil si přízvisko jarní, podzimní či zimní král?                             .                    P.H.

TEĎ  UŽ  VÍM                       .
Po přečtení knih " Nový světový řád " a " CO neSMÍTE VĚDĚT  č. 2 " už konečně
chápu běh současného dění ve světě. Už chápu proč USA celé 2 roky nechaly  Hit-
lera vraždit Evropany a proč po 2. svět. válce ty německé bestiální nacisty ochra-
ňovaly.  Také už vím proč  si  dnes německá EU zvolila  za  svoje protektory právě
impérium USA. Je to takové, "ruka ruku myje a já na bráchu brácha na mě g ó l" .
Nedivím se postnacistickému Německu, že chce, aby jejich protektoři a ochránci byli
právě USA, ti pravdoláskaři, kteří už 100 let chrlí do světa svoji "ušlechtilou nenávist"
proti Rusku a proti komunistům. Francouzko-německé EU se líbí  jejich  protektoři,
kteří si z hlediska historie zcela nedávno anektovali nejkrásnější a bohatou cizí zem
pro sebe. Souzní s praktikami Američanů, že ty svobodné a hrdé domorodce, kteří
nechtěli  být  jejich  otroky,  že  měli  právo  je  v  jejich vlastní  zemi  genocidně
vyvražďovat. Líbí se jim jejich zločinná minulost KU KLUX KLANU i to, že si ti líní
Američané dopravovali z Afriky miliony otroků do USA na práci a miliony černochů
tak připravili o život. Líbí se jim ti američtí prýdemokraté a humanisté, kteří jako jediní
shazovali na civilisty, na d ě t i , ty své humanitární atomové bomby, svůj napalm, a
že rozpoutávají stejně, jako kdysi jejich Napoleon a Hitler, jednu válku za druhou na
cizích územích . Líbí se jim, že opět vyprovokovali válku s Ruskem.  Líbí se jim, že
místo nich jejich bratr  a hodný strýček Sam svým vojskem okupuje mnohé země
Evropy, tentokráte prý o jejich svobodné vůli pěkně po mnichovsku. Minority vlád si
zvou americký NATOpakt do "svých zemí" a to bez souhlasu majority občanů. Říkají
tomu ta nejlepší možná demokracie. Prioritou těch údajných amerických demokratů
je zbrojení, vyvolávání převratů a válek, touha po světovládě.  Hrají si na bohy, na
zvrhlé bafomety, nadlidi. Je s podivem, mají-li tito američtí plánovači ve svém Novém
světovém řádu jako prioritní bod z l i k v i d o v a t křesťanství stejně jako Rusy,
komunisty a jinou množící se podřadnou lidskou " havěť ", že jim v tomto zvráceném
a zkázonosném díle pomáhá sám papež František, hlava křesťanské církve. Brzy
budou bafometi " štěkat "  i u bran Vatikánu a budou si ho chtít také osadit, přivlastnit.
V  těch  knihách,  mnou  zmiňovaných,  jsou  otřesná  fakta  o  plánech  oněch  patrně
psychicky nemocných válečných štváčů. Kdyby se vše neshodovalo se současnou
realitou, tak se těm americkým fantas magorům zasměju, ale takto jsem plná obav o
budoucnost světa , o budoucnost našich dětí.                                   E. Smutná 
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Všem jubilantům, kteří v měsíci říjnu slaví svá životní
jubilea,   děkujeme za jejich práci pro stranu a do dalších
let přejeme hodně zdraví, protože je vzácné, hodně štěstí
protože je krásné, hodně lásky, protože je jí málo, hodně
všeho  za  co  žít  by  stálo, a  pohodu a spokojenost v

osobním  i rodinném životě.          OV KSČM 


